

Siobhan Harty

Senior Assistant Deputy Minister, Defence and Marine Procurement Branch and National Coordinator, Icebreaker Collaboration Effort (ICE Pact)



Siobhan Harty was appointed Senior Assistant Deputy Minister, Defence and Marine Procurement Branch in May, 2025. Prior to that, she was Senior Assistant Deputy Minister, Defence Procurement Review, since September 2023, leading a cross-departmental review of policies and processes. In October 2024, she was named National Coordinator for the Icebreaker Collaboration Effort (ICE Pact) with the United States and Finland.

Prior to this appointment, she was Assistant Secretary to the Cabinet, Priorities and Planning, Privy Council Office. In this role, she was responsible for supporting meetings of the Cabinet and the planning of the government's overall policy agenda through the Speech from the Throne.

Siobhan has also held positions of Assistant Secretary, Government Operations, Treasury Board Secretariat of Canada, Assistant Secretary to the Cabinet, Parliamentary Affairs, Privy Council Office, and senior executive-level positions at Employment and Social Development Canada and Public Safety Canada.

Siobhan joined the federal public service in 2002. She holds a PhD in Political Science from McGill University, a MPhil in Latin American Studies from Oxford University, and a BA (Hons) in Political Science from Concordia University.

Siobhan Harty

Sous-ministre adjointe principale, Direction générale de l'Approvisionnement maritime et de défense et Coordinatrice nationale, Pacte de collaboration sur les brise-glaces



Siobhan Harty a été nommée à la poste de sous-ministre adjointe principale, Direction générale de l'Approvisionnement maritime et de défense en mai 2025. Avant cette nomination, elle était sous-mistre adjointe, Examen de l'approvisionnement en matière de défense, depuis septembre 2023, dirigeant une revue interministérielle des politiques et processus. En octobre 2024 elle a été nommée Coordinatrice nationale, Pacte de collaboration sur les brise-glaces avec les États-Unis et la Finlande.

Avant sa nomination, Siobhan agissait comme secrétaire adjointe du Cabinet, Priorités et planification, au Bureau du Conseil privé. À ce titre, elle soutenait les réunions du Cabinet et la planification du programme stratégique global du gouvernement par l'entremise du discours du Trône. Elle a auparavant occupé les fonctions de secrétaire adjointe, Opérations gouvernementales, au Secrétariat du Conseil du Trésor du Canada, secrétaire adjointe du Cabinet, Affaires parlementaires, au Bureau du Conseil privé et des postes de cadre supérieur à Emploi et Développement social Canada et à Sécurité publique Canada.

Siobhan a rejoint la fonction publique fédérale en 2002. Elle est titulaire d'un doctorat en sciences politiques de l'Université McGill, d'une maîtrise en études latino-américaines de l'Université d'Oxford et d'un baccalauréat ès arts spécialisé en sciences politiques de l'Université Concordia.